

Key Facts Statement

Earned Wage Access

This document is for information purposes, summarising key product features, and is not intended to replace any terms and conditions.

Description

This service allows users of the product to request up to 50% of their accrued & earned wages in a salary cycle through the Abhi app. The requested funds are transferred to the user's salary bank account for use for personal and general use.

At the end of the salary cycle (the salary month), the funds withdrawn by the user using the service and all applicable fees and charges will be deducted by the employer and settled with Abhi on behalf of the user in order settle the user's obligation.

Product Features & Fees Processing Per Transaction

11000331118	I CI TI di i Saccioni		
Fees	Amount	Fees	
	R.O 0 - 50	R.O 3	
	R.O 51 - 125	R.O 6	
	R.O 126 - 250	R.O 9	
	All fees are exclusive of		
	applicable taxes		
Mandatory	150 baisa per transaction		
Personal	(exclusive of applicable taxes,		
Insurance	subject to CBO regulatory		
	limits)		
	You can choose to have an alternative insurance provider of your choice if you are not satisfied with our provider.		
Max	30 Days (settled in full at next		
Advance	payday)		
Tenor			
Cooldown	None, subject to maximum of		
Period	20 transactions in a month or		
	R.O 5000, whichever comes		
	first		
Maximum	R.O 250		
Transactio			
n Size			

نموذج الحقائق الأساسية

خدمة الوصول إلى الأجر المُكتسب

هذا المستند معدّ لأغراض إعلامية فقط، ويُقدّم ملخصًا لأبرز مزايا المنتج، ولا يُعتد به كبديل عن الشروط والأحكام المعتمدة.

الوصف

تُتيح هذه الخدمة لمستخدمي المنتج إمكانية سحب نسبة تصل إلى 50% من الأجر المُستحق والمُكتسب خلال دورة الراتب، وذلك من خلال تطبيق "أبهي". ويتم تحويل المبالغ المطلوبة مباشرة إلى الحساب البنكي المُخصص لاستلام الراتب، لاستخدامها في الأغراض الشخصية أو الأخرى وفقًا لاختيار المستخدم.

في نهاية دورة الراتب (شهر الراتب)، يقوم صاحب العمل بخصم المبالغ التي سحبها المستخدم من خلال هذه الخدمة، بالإضافة إلى أي رسوم أو مصاريف ذات صلة، ومن ثم تسويتها مع شركة "أبهي" نيابةً عن المستخدم لسداد الالتزامات المالية المستحقة على المستخدم.

المزايا والرسوم الخاصة بالمنتج

	لكل معاملة	رسوم
الرسوم	المبلغ	المعالجة
3 ريال عماني	من 0 إلى 50 ر.ع	
6 ريال عماني	من 51 إلى 125 ر.ع	
9 ريال عماني	من 126 إلى 250 ر.ع	
رائب المعمول		
	بها	
ة لكل معاملة	التأمين	
قة، وخاضع	الشخصي	
ةِ عن البنك	الإلزامي	
بديل من اختيارك		
ا.		
30 يومًا (على أن تتم التسوية الكاملة للمبلغ		الحد الأقصى
المستحق في تاريخ استحقاق الراتب التالي)		لمدة السُلفة
* .	لا شيء، وبحد أقصي 20 م	الفترة بين
تي أولاً	5000 ريال عماني، أيهما يأر	عمليات
		السحب (فترة
		الانتظار)
	250 ريال عماني	الحد الأقصى
		لكل معاملة



Maximum 50% of Monthly Salary
Access of (Subject to CBO Regulatory
Limits)

Eligibility

The primary form of access to the product is through employers who have partnered with Abhi to provide access for their employees. Employers reserve the right to choose and amend which employees are eligible to access the service and Abhi will not be responsible for any losses to the user due to loss of access to the product of the user due to change in eligibility by the employer.

Access to the product is subject to the user meeting the requirements and eligibility criteria as per Abhi's risk policy, the regulations of the Central Bank of Oman and the applicable Laws of Oman. Abhi reserves the right to withdraw access of the product to any user if they do not longer meet the eligibility criteria.

Risks

It is your responsibility to ensure that the necessary repayment for the advance has been made by your or your employer as per the terms and conditions of the product. In the event that repayment cannot be made to Abhi, you should contact us immediately so that we can provide assistance with repayment. Abhi reserves the right to take action if there is any breach of the accepted terms and conditions including but not limited to reporting the breach to the authorities, taking legal action, and reporting you to the Oman Credit and Financial Information Centre (Mala'a).

Your Right to Cancel

Use of Abhi's platforms and the EWA product will be considered as acceptance of all applicable terms and conditions. You can always cancel your access to the product by contacting us through available channels as publicized on our website and platforms. Please note that upon cancellation access to the platform will be terminated and all advances, fees and charges will become

50% من الراتب الشهري (وفقًا للحدود التنظيمية المحددة من قبل البنك المركزي العماني).

الحد الأقصى للوصول إلى الراتب

الأهلية

يتم الوصول إلى المنتج حصريًا من خلال أصحاب العمل المتعاقدين مع "أبهي" لتوفير هذه الخدمة لموظفيهم. ويحتفظ أصحاب العمل بحق تحديد أو تعديل قائمة الموظفين المؤهلين لاستخدام الخدمة. ولا تتحمّل "أبهي" أي مسؤولية عن أي خسائر قد يتكبدها المستخدم نتيجة فقدان الوصول إلى المنتج بسبب تغييرات تطرأ على معايير الأهلية من قبل صاحب العمل.

ويخضع الوصول إلى المنتج للتحقّق من استيفاء المستخدم لمتطلبات ومعايير الأهلية، وفقًا لسياسة إدارة المخاطر المعتمدة لدى "أبهي"، واللوائح الصادرة عن البنك المركزي العُماني، والتشريعات المعمول بها في سلطنة عُمان. وتحتفظ "أبهي" بالحق في سحب إمكانية الوصول إلى المنتج من أي مستخدم إذا لم يعد مستوفيًا لمعايير الأهلية.

المخاطر

تقع على عاتقك مسؤولية التأكد من سداد المبلغ السُلفة وفقًا للشروط والأحكام الخاصة بالمنتج، سواء من قبلك أو من قبل صاحب العمل. وفي حال عدم القدرة على السداد لشركة "أبهي"، يجب عليك التواصل معنا فورًا حتى نتمكن من مساعدتك في إجراءات السداد. وتحتفظ "أبهي" بالحق في اتخاذ ما تراه مناسبًا من إجراءات نظامية عند الإخلال بالشروط والأحكام، بما في ذلك – على سبيل المثال لا الحصر – إبلاغ الجهات الرقابية المختصة، اتخاذ الإجراءات القانونية، أو تقديم بلاغ عنك إلى مركز عُمان للمعلومات الائتمانية والمالية (ملاءة).

حقك في الإلغاء

يُعد استخدامك لمنصات "أبهي" وخدمة الوصول إلى الأجر المُكتسب بمثابة موافقة صريحة على جميع الشروط والأحكام المعمول بها. ويجوز لك طلب إلغاء الوصول إلى المنتج في أي وقت، من خلال التواصل معنا عبر القنوات الرسمية المحددة على موقعنا الإلكتروني ومنصاتنا المعتمدة. ويُرجى ملاحظة أنه عند الإلغاء، يتم إنهاء صلاحية الوصول إلى الخدمة، وتُستحق



repayable in accordance with our terms and conditions.

Changes to Terms and Conditions

We reserve the right to make changes to the applicable terms and conditions: (a) immediately where we are required to do so under Laws or applicable Regulations; or (b) by providing you with 30 days' advance notice if the change is for one of the specified reasons set out in the relevant terms. We may also make changes to eligibility criteria & terms and conditions offered with the Product. We will provide you with 30 days' advance notice. We'll treat your non objection or continued use of your Product as your acceptance of the changes.

فورًا كافة المبالغ المسحوبة كسُلفة وأي رسوم أو مصاريف مترتبة، وفقًا للأحكام والشروط المعتمدة.

التعديلات على الشروط والأحكام

تحتفظ "أبهي" بالحق في تعديل الشروط والأحكام المطبقة في الحالات التالية: (أ) بشكل فوري إذا تطلّب ذلك الامتثال للتشريعات أو اللوائح التنظيمية المعمول بها؛ أو (ب) بموجب إشعار مسبق مدته عن 30 يومًا، في حال كان التعديل ناتجًا عن أسباب مذكورة في الأحكام ذات الصلة. كما يجوز تعديل معايير الأهلية أو الشروط والأحكام الخاصة بالمنتج، على أن يتم إخطارك بأي تغييرات قبل 30 يومًا من تاريخ نفاذها. ويُعد عدم اعتراضك أو استمرارك في استخدام المنتج بمثابة قبول على التعديلات المُعلنة.